
Statutární město Ostrava Zápis

městský obvod Michálkovice

zastupitelstvo městského obvodu

Zápis

průběhu 4. zasedání zastupitelstva městského

obvodu

konaného dne 16.03.2023

Místo konání: Komunitní centrum Michálkovice, zasedací místnost

Pfedsedajici: Ing. Martin Juroška, PhD.

Přítomno: (viz. prezenční listina)

Omluveni: Ing. Tomáš Goj

Neomluveni: _-

Zahájeni: 17:00

Přestávka: __

Ukončení: 18:25

Zapisovatel: Bc. Jaromíra Valder J akubcová

Přehled materiálů, které byly z projednávání odloženy:

Číslo materiálu Věc

Přehled materiálů, které byly : projednávání staženy:

Číslo materiálu Věc

Přehled písemností předložených přímo na jednání:

Aktualizovaný program



Materiál č. ZMObIOOO4/23

Schválení programu 4. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Michálkovice

Na začátku zasedani pan starosta přivítal všechny přítomné omluvil nepřítomné. konstatoval usnášení

schopnost zasedání zastupitelstva. a požádal zastupitelstvo o schválení aktualizovaného programu, kde

upozornil na změnu programu. a zároveň omluvil chybu v rozeslaném programu kde byl bod navíc.

Dotázal se, zda jsou nějaké návrhy na změnu programu jednání. Žádné připomínky ze strany zastupitelů

nebyly. Starosta nechal hlasovat o schvaleni předloženého programu jednání .

Hlasování o předloženém návrhu usneseni: hlasovalo pro 14, proti 0, zdrželi“ 10 se 0.

Bylo přijato usnesení č. 0028/ZMOb-MichI222614

Materiál č. ZMOb/0005123

Určení ověřovatelů zápisu

Starosta navrhl jako ověřovatele zapisu pana Ing. Erika Harajdu a pan Mgr. Davida Truhlika. Oba

navrženi souhlasili a od členů zastupitelstva nebyl podán žádný další návrh.

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdrželflo se O.

Bylo přijato usnesení č. 0029/2MOb-Michl2226l4

Materiál č. ZMObI0006123

Zpráva ověřovatelů zápisu

Ověřovatelé minulého zapisu pan František Bolflk a pani Eva Ondrušková shledali při podpisu zápis

v pořádku a neměli žádné pripominky. Rovněž zastupitelé neměli k zápisu připomínky.

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdrželi'lo se 0.

Bylo přijato usnesení č. 0030/2MOb-Mich/2226M

Materiál č. ZMObIOOO7/23

Zpráva o činnosti orgánů městského obvodu

Starosta otevřel diskusi k materiálu. O slovo se přihlásil pan Kubáň, který se dotázal na usneseni č.

RMOb/0014/23 Revitalizace parku na Mlchalském námestí, k. u. Michálkovice. jak si má vysvětlit



zahájení investiční akce. Starosta od pověděl, že se jedná o zahájenl přípravy, založení projektu tak aby

se mohla zpracovat projektová dokumentace, dále se pan Kubáň dotázal na usnesení č. RMOb/0018/23

Program městského obvodu Michálkovice na podporu kulturnich, sportovních a volnočasových aktivit v

roce 2023. zda toto bylo avizováno v Michálkovickěm zpravodaji. Starosta odpověděl, že program byl

avizován jak formou, kterou vyžaduje zákon a samozřejmě byl avizován i v Michálkovickém zpravodaji.

Dále se pan Kubáň dotázal pana místostarosty k usnesení č. RMOb/OO17/23 schválení smlouvy o

zajištění vystoupenl skupiny REDNEX, která je dle jeho názoru netransparentní a nevýhodná, starosta

deklaroval, že dotaz bude zodpovězen písemně ve stanovené lhůtě. Přihlásil se pan Truhlík, který se

dotázal pana Kubáně, či své tvrzení zakládá pouze na svém vyhodnocení, nebo zde své tvrzení má

podložené konzultaci s právníkem. Pan Kubáň odpověděl, že ne, že je to čistě jeho laický názor. Dále

se pan Kubáň dotázal na usnesení č. RMOb/0026/23 Nesouhlas s úpravou obecně závazné vyhlášky

statutárního města Ostravy č. 4/2012, proč rada vyjádřila nesouhlas a v čem ta novelizace spočívala.

Starosta vysvětlil, v čem spočívá novelizace, týká se zákazu ohňostrojů — hluk, mimo Nový rok. dle

stávající vyhlášky lze na akce ohňostroj schválit radou městského obvodu po novelizaci nikoliv. Proto

dalo vedení nesouhlas a zároveň návrh na řešení. Dále se pan Kubáň na usnesení č. RMOb/0028/23

Svatebni obřady - úřednl stanovení dne a mlstnosti, proč je určen den obřadu na úterý, starosta

odpověděl, že matriční úřad, který je oprávněn obřady v Michálkovicich vykonávat má stanovený den

na sobotu, a zákon stanovuje. obvod má mít stanoven nějaký den a místo, i z důvodu poplatku, který

se platí matrice na Slezské, pokud se obřad koná v jiný než stanovený den ajinde než mimo stanovené

misto. Dále se pan Kubáň dotázal na usnesení č. RMOb/0042/23 Žádost 0 slevu z nájmu Kulturní dům

- SH CMS Heřmanice, zda místní spolky dostávají nějaké zvýhodnění. starosta odpověděl, že ano dle

ceníku a to ve výši 50% z celkové ceny nájemného kulturního domu. Dále se pan Kubáň dotázal na

usnesenl č. RMOb/0039123 Souhlas se zapojením do tematické výzvy 2023: "Zelená pro Ostravu" pro

poskytnutí dotace na výsadbu zeleně v k.ú. Michálkovice, zda existuje koncepce výsadby, případně zda

jsou vytipovány prostory pro výsadbu. Starosta odpověděl, že je seznam lokalit vhodných pro výsadbu

a koncepce výsadby existuje. Dále se už do diskuse nikdo nepřihlásil a starosta dal o materiálu hlasovat.

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro l 1, proti 1, zdržel/lo se 2.

Bylo přijato usnesení č. 0031IZMOb-Mich1222614

Materiál č. ZMOb10002123

Žádost o stanovisko k nabídce odkupu pozemků v k. ú. Michálkovice

Starosta otevřel diskusi k materiálu. O slovo se přihlásil pan Mahdal, který se dotázal na cenu pozemku.

Starosta odpověděl, že výkup je vždy dvoufázový, nejdříve je stanovisko obvodu zda obvod pozemek

chce či ne, a následně se teprve řeší cena. Město se zeptá obvodu, zda je smysluplné takový pozemek

vykoupit a obvod podává stanovisko. O slovo se přihlásil pan Kubáň, a dotázal, zda to znamená, že

teď vyjádříme souhlas stim potenciálním nákupem pozemku, a konzultování ceny už řešit obvod

nebude. Starosta odpověděl, že se nejspíš cena již s obvodem řešit nebude, toto se děje například

v situaci, kdy je iniciativa odkupu pozemku na straně obvodu. Dále se pan Kubáň dotázal, zde tedy

obvod nebyl ten, co inicioval tento obchod. starosta odpověděl, že v tomto případě nikoliv, je to iniciativa

města. Dále se pan Kubáň dotázal, zda je koncepce vhodných pozemků pro odkup. Starosta odpověděl.

že je seznam a povědomí o pozemcích, které by byly pro obvod vhodné, a vodkupu takových

strategických pozemků chce obvod pokračovat. Dále proběhla diskuse o tom, jak se komunikuje výkup

pozemku s městem a Asentalem. Dále se už do diskuse nikdo nepřihlásil a starosta dal o materiálu

hlasovat.

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel-“lo se 0.

Bylo přijato usnesení č. 0032/ZMOb-Michl222614

Materiál č. ZMOb/0001I23



Protokol o výsledku kontroly.

Starosta otevřel diskusi k materiálu a zároveň uvedl, že se nenašly žádné kontrolní závěry.

Do diskuse se nikdo nepřihlásil a starosta dalo materiálu hlasovat.

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdrželf'lo se 0.

Bylo přijato usnesení č. 0033IZMOb-Mich1222614

Organizační záležitosti

Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva městského obvodu

Starosta otevrel diskusi, přihlásil se pan Kubáň. který se dotázal starosty, zda existuje koncepce

v oblasti udržitelného rozvoje bydleni. Starosta odpověděl, že koncepce s takovým názvem není, ani

další koncepce kulturní, sportovni, nákup majetku a další, což neznamená, že se nepracuje na těchto

záležitostech. Dále se pan Kubáň dotázal, na materiál řešený zastupitelstvem města, výkup bývalého

kina a pozemků. jakým orgánem a kdy bylo schváleno spolufinancování 30% ze strany obvodu, a kdo

dal starostovi mandát toto deklarovat, kdy se domnivá že o tomto může rozhodnout pouze

zastupitelstvo. Starosta odpověděl, že opět došlo k nepochopení, kdy doporučil panu Kubáňovi, aby si

prostudoval dokument Statut města Ostravy. a dále podotkl. že již se to na tomto zastupitelstvu řešilo a

vysvětlovalo, jak probíhá takový výkup, a ZOpakoval, že nejdřive se řeši záměr něco prodat nebo koupit

a teprve následně se jedná o ceně. to že pan majitel nabidl nějakou cenu, neznamená že to bude cena

0 které se budou ve finále bavit, a to že starosta v rámci vyjednávání představí nějakou cenu, nyni je to

ve fázi vyjednávání. Až bude známá cena a spolufinancování, tak až poté se to dá kprojednání

zastupitelstvu. které nakonec rozhodne. Dále upozornil pana Kubáně, že je to v pravomoci

zastupitelstva města, proto je nutné vyjednávání aje vše složitější, než pan Kubáň interpretuje. Znovu

se přihlásil pan Kubáň a dotázal jaký orgán mu dal mandát. Starosta odpověděl. že to již vysvětlil, žádný

závazek to nebyl a je vše ve fázi vyjednávání, a ani cena není konečná. Jedná se o zamér. jestli vůbec

se tato nemovitost koupí nebo ne. Dále se do diskuse přihlásila pani Bialková. která připomněla akci 2.

června Noc kostelů a na tuto akci všechny přítomné pozvala. A také podotkla. že právě v úterý

06.06.2023 se bude konat u nich v kostele svatba slečny — potomka stavitele kostela. Poté se opět

přihlásil pan Kubáň. který poděkoval starostovi za diskusi na facebooku ohledně České pošty, a

požádal, aby se vyvinul tlak na nezrušení pošty v Michálkovicích a bude vedeni opět úspěšné a pošta

se nezrušl. Starosta podotknul, že k nezrušení pošty již vedení svedlo v minulosti boj a hodlá vtom

pokračovat. tak aby byla pošta zachována. Dále se přihlásil pan Romba, který se dotázal k revitalizaci

parku. jak by měl vypadat, starosta odpověděl, že je zadána studie, o tom jaké jsou možnosti. Dále se

přihlásil pan Polach s dotazem, zda jsou již známí všichni umělci na MichalFest, starosta odpověděl, že

ano Do diskuse se již nikdo dalši nepřihlásil.

Dotazy. připomínky a podněty občanů

Starosta vyzval přítomné občany k diskusi„ přihlásil se pan Staněk. který navrhnul vedeni obce, aby

zvážili přesun základní školy v Michálkovicich do zmiňovaného kina. které chce obvod zakoupit.

z důvodu, že škola stoji na nevhodném mistě. Na to starosta odpověděl, že v této nemovitosti není tolik

místa, aby se tam vešlo 300 žáků, a není tato nemovitost vhodná. Dále proběhla diskuse o možnostech

tohoto námětu. Dále si pan Staněk postěžoval na znečistění travnatých ploch okolo jeho domu psimi

exkrementy. Dále proběhla diskuse o práci městské police v této věci a placeni poplatků za psy. Také

si pan Staněk postěžoval na práci státní policie v rámci krádeže na jeho pozemku. Dále pan Staněk řešil

pomalovaný vchod u základní školy. Pan starosta podotkl, že toto řeši policie. Dále pan Staněk hovořil



o sekání trávy na hřišti u základní školy, a popelnice u školy, které jsou dle jeho názoru nedostatečně.

Paní Jurošková na to reagovala, že tím že ty popelnice plnl i občané z okolí, tak se může stát, že jsou

plné. Pan Piatkovský podotkl, že škola je samostatný subjekt, kde nechodí údržba městského obvodu.

a upozornil občana, že s těmito stlžnostmi se musi obrátit přímo na školu. Dále proběhla diskuse o

sekání trávníku u školy. Dále se pan Staněk zeptal přimo starosty, jakje možné, že volá policií na měření

úseku, a on tam kvůli tomu dostal pokutu. Nezdá se mu, že by se v tomto místě mělo měřit 50km/hod,

a nelíbilo se mu, že tam starosta posílá policii měřit. Poté se pan Stanék zeptal přítomných. kdo z nich

souhlasí, aby se tam měřilo 50km/hod. Všichni přítomni souhlasili. Pan starosta upozornil, že tam chodí

děti do školy i do fotbalu a prostě se tam jezdit 50km/hod musí. Dále pana Staňka upozornil, že peníze

za pokuty nejdou do kasy městského obvodu, ale do kasy magistrátu, a jde o bezpečnost lidí a dětí .

Starosta ukončil poté diskusi občanů.

Starosta se dotázal, zda má někdo další k tomuto bodu nějaké otázky či připomínky, nikdo z

přítomných se se nepřihlásil a starosta jednání 4. zastupitelstva městského obvodu ukončil.

Diskuse - Různé

Závěr

Usnesení z 4. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0028.-’ZMOb-

Mich/2226/4 do č. usnesení OO33/ZMOb—Mich/2226/4 a výsledky hlasování jsou nedílnou

součástí tohoto zápisu.

Ověřovatelé zápisu:

Ing. Erik Harajda

Mgr. David Truhlík

 

  
Bc aromíra Valder Jakubcová Ing. Martin Juroška, Ph-D-

i

zapisovatelka předsedajim

ITA
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